

Key facts statement inward remittances

Receiving both local and international remittance to a Mashreq account in the UAE is seamless and efficient. Thanks to our extensive network of international branches and trusted correspondent banking partnerships, clients can enjoy secure and hassle-free inward remittance from anywhere across the globe.

INWARD REMITTANCE	
Fund transferred from overseas to credit to your Mashreq Account UAE	<ul style="list-style-type: none"> • Direct and secure credit to your Mashreq account for inward remittances. • Funds received in a different currency to your Mashreq account will be credited at the prevailing exchange rate. • Free SMS Credit Alert.
Receiving money to Mashreq Account UAE, you need the following details	<ul style="list-style-type: none"> • Your Full Name • SWIFT CODE/BIC – BOMLAHADXXX • Your banking details • IBAN (International Bank Account Number) • Purpose of Payment as per UAE Central Bank
Receiving money to Mashreq Account UAE through UAEIPP (Aani Faster payment)	<ul style="list-style-type: none"> • Enroll for Aani through your Mashreq Biz App • You will receive a unique Merchant Tag and Static QR code through which you can receive Money • Merchant Tag and Static QR code are unique ID's issued by Al Etihad Payments and can be viewed on Mashreq Biz App under Aani profile and Money Transfer dashboard respectively. <p>Note: The service is free of charge</p>
Fees & Charges	<ul style="list-style-type: none"> • Please click on the Schedule of Charges.
Disclosures	<ul style="list-style-type: none"> • Bank shall pay the actual amount of Telex/SWIFT transfers received in favor of the Customer after deducting the banking fees/charges and commissions. • Bank shall credit all the incoming remittances of the Customer into the Customer's accounts in the currency of such accounts unless the Bank receives instructions contrary thereto from the Customer, and the deposit shall be at the exchange rate prevailing on the same day of deposit. • Bank shall have the right to reject to pay for any transfer if the name of the beneficiary and/or his/her account number does not match the Bank's records or for any other reason. • In case of an inward transfer the bank might seek additional information from the beneficiary which needs to be provided by the customer for the bank to process the credit into the beneficiary account etc.
Warning Statements	<ul style="list-style-type: none"> • Review your bank statements regularly to identify any unauthorized or suspicious transactions. Report discrepancies immediately at 04 424 4763. • Stay informed about common online scams and fraud techniques. Knowledge is your first line of defense. Card Safety Mashreq.
Terms & Conditions	<ul style="list-style-type: none"> • For detailed and updated terms and conditions for UAEIPP Service, visit: Terms & Conditions • The Bank has the right to change any or all of the terms and conditions and schedule of charges as well as the customer contract after giving 60 days' written notice.

بيان المعلومات الرئيسية الحوالات الواردة

يعتبر استلام كلا من الحوالات المحلية والدولية إلى حساب المشرق في دولة الإمارات العربية المتحدة أمراً سهلاً وفعالاً. وبفضل من شبكتنا الكبيرة من الفروع الدولية والعديد من الشراكات مع البنوك المراسلة الموثوقة، يمكن للعملاء الحصول على حوالات داخلية آمنة بكل سهولة ومن أي مكان من العالم.

الحوالات الواردة	
<ul style="list-style-type: none"> • الإيداع المباشر والأمن للحوالات الواردة إلى حساب المشرق الخاص بك. • تتم إضافة الأموال المستلمة بعملة مختلفة إلى حسابك في المشرق وفقاً لسعر الصرف السائد. • إرسال تنبيه بالإيداع من خلال الرسائل النصية القصيرة مجاناً. 	<p>الأموال المحولة من الخارج للإيداع بحساب المشرق الخاص بك في الإمارات العربية المتحدة</p>
<ul style="list-style-type: none"> • اسمك الكامل • رمز سويتفت / رمز معرف البنك - BOMLAEADXXX • التفاصيل المصرفية الخاصة بك • رقم الحساب المصرفي الدولي (أيبان) • الغرض من الدفعة وفقاً لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي 	<p>استلام الأموال إلى حساب المشرق في الإمارات العربية المتحدة ، تحتاج إلى التفاصيل التالية:</p>
<ul style="list-style-type: none"> • قم بالتسجيل في منصة أي من خلال تطبيق المشرق بيز الخاص بك • ستحصل على علامة تاجر فريد و رمز ثابت يمكنك من خلاله إستقبال المال • يكون علامة التاجر والرمز الثابت بمثابة تحديد للهوية واحد فقط تصدره شركة الإتحاد للمدفوعات • ويمكن لتطبيق المشرق بيز رؤيته من خلال صفحتك على أي تحت عنوان تحويل الأموال • ملحوظة: هذه الخدمة مجانية 	<p>استلام الأموال إلى حساب المشرق في الإمارات العربية المتحدة من خلال خدمة منصة الدفع الفوري في الإمارات العربية المتحدة (UAEIPP) (أي لدفعات أسرع).</p>
<ul style="list-style-type: none"> • الرجاء الضغط على جدول الرسوم 	<p>الرسوم والمطاريق</p>
<ul style="list-style-type: none"> • يقوم البنك بدفع المبلغ الفعلي للتحويلات البرقية / سويتفت المستلمة لصالح العميل بعد خصم الأتعاب / الرسوم والعمولات المصرفية. • يقوم البنك بإيداع كافة تحويلات العميل الواردة في حسابات العميل بعملة تلك الحسابات ما لم يستلم البنك تعليمات مخالفة لذلك من العميل، حيث يكون الإيداع وفقاً لسعر الصرف السائد في نفس يوم الإيداع. • يمتلك البنك الحق في رفض دفع أي حوالة في حال كان اسم المستفيد و/أو رقم حسابه غير مطابق لسجلات البنك أو لأي سبب آخر. • في حال التحويل الداخلي، قد يطلب البنك تقديم معلومات إضافية من المستفيد والتي يقدمها العميل لكي يتمكن البنك من معالجة الإيداع في حساب المستفيد وما إلى ذلك. 	<p>الإفصاحات</p>
<ul style="list-style-type: none"> • قم بمراجعة الكشوفات المصرفية الخاصة بك بانتظام لتحديد أي من المعاملات غير المعتمدة أو المشبوهة. وقم بالإبلاغ عن أي اختلافات بشكل فوري على الرقم: 04 424 4763 • تعرّف على الأساليب والتقنيات الشائعة في الاحتيال عبر الإنترنت. المعرفة هي خط دفاعك الأول. <p>أمان البطاقة المشرق</p>	<p>بيانات التحذير</p>
<ul style="list-style-type: none"> • للحصول على الشروط والأحكام التفصيلية والحديثة لخدمة منصة الدفع الفوري في دولة الإمارات العربية المتحدة (UAEIPP)، يرجى زيارة: يتم تقديم الشروط والأحكام. • يمتلك البنك الحق في تغيير أي من أو كل الشروط والأحكام وجدول الرسوم، بالإضافة إلى عقد العميل بعد تقديم إشعار كتابي لمدة 60 يوماً. 	<p>الشروط والأحكام</p>